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De aanleg van de Parklaan is een groot project voor de gemeente Ede. Het is dan ook logisch 

dat inwoners hinder kunnen ondervinden van de werkzaamheden voor zo’n forse ingreep in 

de Edese infrastructuur. Toch zijn veel inwoners van Bennekom en Ede flink geschrokken van 

de maatregelen die de gemeente Ede relatief kort van tevoren aankondigde. Ook op de 

informatieavond bleven veel vragen open. Iedereen kon zien dat deze aanpak tot grote 

problemen zou leiden. Toch werden waarschuwingen van inwoners en vanuit de politiek 

genegeerd. De fractie van D66 Ede heeft een meldpunt opgezet en veel verontruste berichten 

van inwoners ontvangen. Aan de hand hiervan stelt D66 Ede een plan voor om snel te werken 

aan een verkeersveilig alternatief.  

 

De cruciale Edeseweg wordt voor ruim een jaar volledig afgesloten van Bennekom naar Ede. 

Voor ouders die hun kinderen naar school of de kinderopvang brengen in Ede zorgt dat vaak 

voor minstens een verdubbeling van hun reistijd. Alternatieve routes gaan over wegen en 

kruispunten zoals de Dr. W. Dreeslaan die onder normale omstandigheden eigenlijk al het verkeer 

niet goed aankunnen.  

 

De planning kan haast niet slechter, omdat in februari de werkzaamheden aan de Kierkamperweg 

beginnen waardoor Bennekom nóg een uitvalsweg verliest. Tegelijkertijd wordt het busvervoer 

naar Ede niet versterkt, maar moeten Bennekommers overstappen van bus om naar Ede-

Wageningen te komen. Fietsers worden omgeleid naar oversteekpunten die zonder de 

toegenomen drukte al onacceptabel onveilig waren. Inwoners hebben de fractie van D66 Ede 

hierover veelvuldig benaderd om hun problemen te delen en oplossingen aan te dragen. Op basis 

hiervan doet D66 Ede de volgende voorstellen.  

 

Sinds de grote verkeerschaos van de eerste dag heeft de gemeente maatregelen genomen, maar 

die zijn evident onvoldoende en pakken de kern van de problemen niet aan. Zo heeft de 
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gemeente aangekondigd te werken met verkeersregelaars op gevaarlijke oversteekpunten. Toch 

hebben veel inwoners aan D66 gemeld dat zij op drukke momenten in de spits de 

verkeersregelaars misten of dat deze zich slechts op één kant van de route richtten. Verder is de 

alternatieve route voor auto’s snel doorgegeven aan Google Maps, maar worden fietsers nog 

steeds via de Edeseweg geleid.  

 

De grootste prioriteit ligt nu bij het direct verkeersveiliger maken van de situatie. Veel 

verkeerssituaties waren D66 al een doorn in het oog, maar kunnen door omleidingen nu eigenlijk 

geen week langer voortduren. Laat staan ruim een jaar. We kunnen niet toekijken en wachten 

totdat er ongelukken gebeuren. De politiek moet verantwoordelijkheid nemen en in actie komen. 

Daarom doet D66 de volgende voorstellen: 

 

➔ 

➔ 

➔ 

➔ 

➔ 

➔ 

 

 

De afsluiting van de Edeseweg zorgt daarnaast voor veel overlast voor Bennekommers. Veel 

Bennekommers zijn afhankelijk van de weg naar Ede voor hun dagelijkse gang van zaken, zoals 

het brengen van kinderen naar school of kinderopvang. Om naar werk te gaan via station Ede-

Wageningen. Of voor gemeentelijke zaken. Daarom stelt D66 voor: 

 

➔ 



 3 

➔ 

➔ 

➔ 

  

Daarnaast staat of valt de kwaliteit van wonen voor veel inwoners van Bennekom en Ede-Zuid 

bij het voortduren van deze afsluiting. Dat zulk een cruciale weg voor zulk een lange tijd wordt 

afgesloten is ongekend. De gemeente geeft geen details over de gesprekken die hierover zijn 

gevoerd met het bouwbedrijf, maar dit is onmogelijk de enige optie. Uiteraard kunnen 

oplossingen die de situatie verbeteren komen met extra kosten voor de gemeente of het 

bouwbedrijf. Wat D66 Ede betreft verdienen de inwoners van Bennekom en Ede dat zij niet het 

kind van de rekening worden van deze afsluiting. Daarom wil D66 dat de volgende zaken 

onderzocht worden en het liefst tot uitvoering worden gebracht vóór de afsluiting van de 

Kierkamperweg.  

 
➔ 

➔ 

➔ 

➔ 

➔ 

 
Het laatste voorstel is volgens de gemeente al onderzocht maar betreft het een te lang traject. 

Op de drukke Valkenswaardseweg tussen Aalst en Valkenswaard werd die methode echter wel 

goed gebruikt voor een traject dat langer was. Deze verkeerslichten zouden automatisch op 

rood kunnen indien er een ambulance komt (die kan er nu ook niet langs). Daarnaast moeten zij 

op tijd en concreet op de hoogte worden gebracht van de verwachte duur van de afsluiting, 

zeker als er sprake is van uitloop. 


